
16-08-2022 16:40 - Ursula Bekhuis-Groothuis:

Beste fractievoorzitter

wij zijn gebeld door diverse journalisten dat zij bericht hebben ontvangen dat

hotel ’t Elshuys zou zijn verkocht aan het COA. Wij zijn volledig verrast door

dit bericht en hebben dit ook gemeld aan de journalisten. Als blijkt dat het COA

’t Elshuys inderdaad heeft gekocht en dit zou willen gebruiken voor de

permanente opvang van statushouders en/of asielzoekers, dan past dit niet binnen

het huidige bestemmingspl n. We verwachten dat diverse berichten zullen

verschijnen via de pers en social media en informeren jullie daarom via deze

weg.

Deze ontwikkelingen hebben onze aandacht en we houden jullie op de hoogte.

Gr Ursula

16-08-2022 16:42 - Stijn Hesselink: Dank

16-08-2022 16:42 - Stijn Hesselink: Mag dit worden doorgestuurd naar de fractie?

16-08-2022 16:42 - Ursula Bekhuis-Groothuis: Ja, dat mag

02-09-2022 19:45 - Stijn Hesselink: 
. 

.
02-09-2022 19:47 - Ursula Bekhuis-Groothui © heb Wilmien even gestuurd. Maakt

morgen/zondag het verschil denk je?

02-09-2022 19:48 - Stijn Hesselink: Anders even kort bellen? Werkt beter

30-09-2022 12:33 - Ursula Bekhuis-Groothuis: Hoi Stijn, er is contact gelegd met

het COA, we verwachten volgende week meer duidelijkheid en dan zullen we jullie

als frvz uiteraard bijpraten.

30-09-2022 12:42 - Stijn Hesselink: Bedankt

15-10-2022 18:02 - Stijn Hesselink:  

 Vanavond of morgen even

bellen?
15-10-2022 18:05 - Ursula Bekhuis-Groothui © prima om te bellen, kijk maar

wanneer jou uitkomt

15-10-2022 18:06 - Stijn Hesselink: Nu even?

15-10-2022 18:06 - Ursula Bekhuis-Groothuis: A

26-10-2022 16:27 - Stijn Hesselink: Zou jij vanavond bij die

begeleidingscommissie kunnen toelichten hoe het juridisch onderbouwd is, die

einddatum? Krijg er vragen over

26-10-2022 19:26 - Ursula Bekhuis-Groothuis: Ik ben er zelf niet bij,  is
ervan op de hoogte

26-10-2022 19:27 - Stijn Hesselink: Oké super


